
Ιόνιο Δυνατά Κάθε Νησί Ψηλά 

Ερώτηση – εισήγηση για το Π.Σ. της 26ης -27ης Οκτωβρίου 

Μετά από δύο παρατάσεις και μόνιμη παραφιλολογία για το έργο 
της Γέφυρας του Φειμωνικού στην Κεφαλονιά, άλλη μία παράταση 
που ζήτησε και πήρε ο εργολάβος του έργου έρχεται να 
επιβεβαιώσει με τον πιο ξεκάθαρο τρόπο ότι τελικά κανείς από την 
Περιφερειακή Αρχή δεν μπορεί να δώσει μια οριστική απάντηση 

για το πότε θα ολοκληρωθεί το έργο που έχει κυριολεκτικά κόψει 
το νησί της Κεφαλονιάς στα δύο και  έχει επιφέρει ανυπολόγιστη 
οικονομική καταστροφή σε επιχειρήσεις των περιοχών που θίγονται 
άμεσα.  

Με την απόφαση 36/2024 που υπογράφει ο Αστυνομικός 
Διευθυντής Κεφαλονιάς, ελήφθη εκ νέου παράταση για τις 
προσωρινές κυκλοφοριακές ρυθμίσεις και την διακοπή σε τμήμα 
της Επαρχιακής Οδού Αργοστόλι-Υισκάρδο, 
λόγω εκτέλεσης έργων. Ο ανάδοχος του έργου «Κ/ΞΙΑ Ι. 
ΜΑΡΟΤΛΗ Α.Ε.- ΕΡΣΕΚΑ Α.Ε» με αίτησή του στις  27-9-2024 

ζήτησε και πήρε παράταση εργασιών μέσω του Τπουργείου 
Τποδομών και Μεταφορών από την 1-10-2024 έως την 31-12-2024 
ΚΑΘ’ ΟΛΟ ΣΟ 24ΩΡΟ. 

Οι κάτοικοι της Θηνιάς με ψήφισμά τους που «πέρασε» ομόφωνα 
από το Περιφερειακό συμβούλιο στην αρχή της θερινής σεζόν είχαν 

ζητήσει να δοθεί σε κυκλοφορία ένα ρεύμα του δρόμου και να 
παραταθεί το έργο για λίγους μήνες ακόμη. Δηλαδή αντί να 
ολοκληρωθεί το επτέμβρη να ολοκληρωθεί το Δεκέμβρη. Οι 
διαβεβαιώσεις όλων των αρμοδίων τότε ήταν πως το έργο θα 
ολοκληρωθεί τέλος επτεμβρίου και κανένα ρεύμα κυκλοφορίας 
δεν άνοιξε. Υυσικά, τα όσα ακούστηκαν ότι δήθεν για κάποιο 

διάστημα διέρχονταν ΙΦ και λόγω φωτογραφικού ρεπορτάζ που 
μιλούσε για κίνδυνο των οδηγών λόγω της κακής κατάστασης του 
οδοστρώματος, αυτό σταμάτησε να συμβαίνει, θα τα χαρακτηρίζαμε 
τουλάχιστον κωμικά, αφού ποτέ επίσημα δεν δόθηκε στην 
κυκλοφορία κανένα ρεύμα του δρόμου.  

Και που καταλήγουμε σήμερα; Και «μαύρο» καλοκαίρι πέρασαν οι 
επιχειρήσεις της Θηνιάς. Και το έργο δεν ολοκληρώθηκε το 
επτέμβρη. Και νέα παράταση πήρε ο εργολάβος. Και συνεχίζεται 
η ταλαιπωρία των κατοίκων της Κεφαλονιάς. Και δυσφημίστηκε το 
νησί μας λόγω της ταλαιπωρίας των τουριστών.   το παρελθόν η 



εταιρία –ανάδοχος δικαιολογήθηκε για τις καθυστερήσεις στο έργο 

μιλώντας για τις αυτοδιοικητικές εκλογές του περασμένου 
φθινοπώρου, το δύσβατο της περιοχής και τις οπτικές ίνες. ήμερα 
που γράφεται το παρόν απλώς τηρούν όλοι σιγήν ιχθύος. 

Ερωτάται ο Περιφερειάρχης Ιονίων Νήσων. Ποια είναι αυτή 

τη φορά η δικαιολογία του εργολάβου για την μη παράδοση 

του έργου της Γέφυρας του Χειμωνικού στην Επαρχιακή 

Οδού Αργοστόλι-Φισκάρδο; Τι ακριβώς συμβαίνει; Υπάρχει 

κάτι που πρέπει να γνωρίζουν οι κάτοικοι και για κάποιο 

λόγο το αποκρύπτετε;  

 


